

# CERTIFICATION SANTÉ, SÉCURITÉ, ENVIRONNEMENT

## HEALTH SAFETY & ENVIRONMENT APPROVAL CERTIFICATE

Le comité de certification de Safran atteste que le site de :  
The Safran Certification Committee certifies that:

### SAFRAN AERO BOOSTERS

Route de Liers, 121  
4041 Milmort  
BELGIQUE

A obtenu **un niveau de maturité Or**  
Par rapport aux standards SSE Groupe  
*Has reached a **Gold maturity level***  
*regarding to the Safran standards*



Domaine d'activités / Scope of activities:

Modules, équipements et installations d'essais pour moteurs aérospatiaux  
Modules, equipment and testing facilities for aerospace engines

Bureau Veritas atteste que l'organisation mise en place par Safran est équivalente à un processus de certification par une tierce partie avec des standards internes conformes aux normes ISO 14001 et ISO 45001, un processus de formation et de qualification des auditeurs, un programme d'audits et un processus de Comité de Certification.

Bureau Veritas attests that the organization implemented by Safran is equivalent to a third party certification process with internal standards that are compliant to ISO 14001 and ISO 45001, auditor's training and qualification process, audits program and Certification Committee process.

Sous réserve d'un suivi satisfaisant du Système de Management Santé Sécurité Environnement, ce certificat est valable jusqu'au 19/12/2024.

Subject to satisfactory following-up of the Health Safety and Environment Management System, this certificate is valid until 19/12/2024.

Fait à Paris le/Issued in Paris on 19/09/2023



N° DSSE 173 2023 09

Véronique ZERROUKI

VP Corporate Health, Safety &  
Environment

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'V. Zerrouki'.

